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Abstract (en)
The lock consists of a rotor (10) inside a sleeve (15) and a series of transverse sliding tumblers (12) which engage with the sleeve and are retracted
by inserting a key to allow the rotor to turn. The deployed position of the tumblers is determined by a plastics bar (32) which extends axially inside
the rotor and presses elastically against the edges of the tumblers using a series of elastic arms (42). The bar (32) consists of a main body of
rectangular cross-section, with the arms (40) extending transversely from one of its edges. Each tumbler has a notch (36) in one outer edge for the
bar to engage with and a projection (37) on the other to limit its radial movement.

Abstract (fr)
L'invention propose un verrou de véhicule automobile, du type comportant un rotor (10) monté à rotation autour de son axe dans une douille, du type
dans lequel des paillettes (12) sont montées à coulissement dans le rotor (10), et du type dans lequel une position extrême saillante des paillettes
(12) est déterminée par une barrette (32) en matériau plastique qui s'étend axialement dans le rotor (10) et contre laquelle vient s'appuyer une
surface de butée de la paillette (36), caractérisé en ce que la barrette (32) est en appui élastiquement sur les paillettes (12) selon une direction
radiale perpendiculaire à la direction transversale de coulissement des paillettes (12). <IMAGE>
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